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z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

ktore odbylo sie w dniu 12 wrzesnia 2012 roku

o godzinie 1400 w siedzibie Nadlesnictwa Drewnica w Zabkach przy ul. Kolejowej 31
posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych Wiceprzewodniczacy
Dariusz Boryczko. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do
protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Gospodarka na terenie las6w roznej wlasnosci.
5. Melioracja wodna na terenach lesnych.
6. Smieci w lesie.
7. Zdarzenia z dzika zwierzyna poza terenemjej naturalnego srodowiska,
8. Oferta rekreacyjno - turystyczna teren6w lesno - miejskich.
9. Oferta edukacyjno -Tesna.
10. Sprawy rozne,
11. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Pracownik Nadlesnictwa Drewnica zwrocil sie do Wiceprzewodniczacego Komisji z prosba
o przesuniecie pkt. 7 porzadku obrad w miejsce pkt. 4 w zwiazku z obecnoscia
przedstawiciela kola lowieckiego,

Wiceprzewodniczacy Komisji wyrazil zgode na przesuniecia w porzadku obrad.

Pkt. 4. Zdarzenia z dzika zwierzyna poza terenem jej naturalnego srodowiska.

Przedstawiciel kola lowieckiego omowil problemy zwiazane z dzika zwierzyna, kt6ra zbliza
sie do siedlisk ludzkich jak rowniez wychodzi na ruchliwe ulice; omowil rowniez jakie
zagrozenia sie z tym wiaza,

Pan Naczelnik Hubert Komorowski omowil z jakiego typu problemami boryka sie gmina z
dzika zwierzyna poza terenem jej naturalnego srodowiska.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Jacek Orych, radny Marek Szczepanowski. Naczelnik
Hubert Komorowski, Pracownicy Nadlesnictwa Drewnica Piotr Lis, Henryk Witeh Lipny,
Burmistrz Janusz Werczynski.

Pkt. 5. Melioracja wodna na terenach Iesnych.

Pan Lukasz Przypasnik przedstawil historie i problemy melioracyjne na terenie
nadzorowanym przez Nadlesnictwo Drewnica; przedstawil sytuacje row6w melioracyjnych
znajdujacych sie w lasach w ubieglym roku.
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W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in.; Pan Lukasz Przypasnik, Pan Naczelnik Hubert
Komorowski, Burmistrz Janusz Werczynski, radna Agnieszka Luzynska,

Pkt. 6. Smieci w lesie.

Pan Lukasz Przypasnik omowil m.in.; koszty zwiazane z edukacja zwiazana z wyrzucaniem
smieci do lasu; monitoring w lasach; przeanalizowal miejsca newralgiczne zwiazane
z wyrzucaniem smieci.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Burmistrz Janusz Werczynski, Pan Lukasz Przypasnik, radna
Agnieszka Luzynska, Naczelnik Hubert Komorowski.

Pkt. 7. Gospodarka na terenie lasow roznej wlasnosci.

Pan Lukasz Przypasnik omowil m.in.; jak legalnie przeprowadzac wycinke drzew
w prywatnym lesie; prowadzenie zrownowazonej gospodarki lesnej.

o Dalszej dyskusji nie podjeto.

Pkt . 8. Oferta rekreacyjno - turystyczna terenow lesno - miejskich.
Pkt. 9. Oferta edukacyjno -lesna.

Wiceprzewodniczacy Komisji z uwagi na podobny zakres tematyczny pkt. 8 i pkt. 9 porzadku
obrad postanowil, iz zostana one om6wione i przedyskutowane wsp6lnie.

Pan Lukasz Przypasnik poinformowal, iz Nadlesnictwo Drewnica nie prowadzi i nie
nadzoruje szlak6w turystycznych; szlaki turystyczne prowadzone sa przez odpowiednie
wydzialy w gminach; edukacja turystyczna dla szkol przy w wspolpracy z Nadlesnictwem
Drewnica odbywa sie bezplatnie zar6wno na szlaku edukacyjnym jak rowniez w siedzibie
Nadlesnictwa Drewnica.

Pkt 10. Sprawy rozne.

o Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 11. Zamkniecie posiedzenia.

Wiceprzewodniczacy Dariusz Boryczko 0 godzinie 1610 zamknal posiedzenie Komisji
Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.

Protokolowala;
Anna Broma
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